

Business-School Partnership Programme

Green Island Cementing the Future 青洲英坭 創建未來

Twenty students from PLK Tang Yuk Tien College visited Green Island Cement Company Limited on 13 April to gain a better understanding of cement manufacturing and trading. The students learned about the company's background and operations before taking a tour of the different production stages of cement. They also learned how the

machines and division of labour facilitate each stage of production.

"It was a brand new experience to visit a factory and learn about the production of cement. I am amazed at how the company treasures their employees by providing good and comprehensive welfare and encouraging creative ideas from staff," said student Chan Ka Wun.



十名保良局董玉娣中學的學生於4月13日參觀青洲英坭有限公司，以進一步了解水泥製造及其業務。學生在認識企業的背景及運作後，便前往細察水泥生產流程的不同階段，了解機械及分工協作在生產程序中所擔當角色。

學生陳嘉媛表示：「參觀工廠並了解水泥的生產過程可謂是全新的體驗，令我喜出望外的是公司十分重視員工，為他們提供全面的福利之餘，更鼓勵他們提出創新意念。」



嘉 諾撒聖心書院學生於4月19日參觀銀聯集團辦公室，深入了解公司背景、架構及各部門的職業前景，並認識公司內的不同團隊。

銀聯集團董事總經理及行政總裁劉嘉時與學生分享其工作經驗，以及踏上成為公司女總裁之路的歷程。她建議學生採取主動，並鼓勵他們多作嘗試，從而知道個人潛能所在。

Students Meet with BCT Group CEO 學生與銀聯集團總裁會面

Students from Sacred Heart Canossian College visited BCT Group's office on 19 April to learn about the company's background and organization, as well as the career path of the group's divisions. Students also went around their office to meet and learn about different teams in the company.

Ka Shi Lau, Managing Director & CEO of BCT Group, told the students about her working experience and her path to becoming a female CEO. She advised students not to be passive and encouraged them to try more things in order to know their own capabilities.

Be Passionate in Your Work 對工作保持熱忱

A group of students from Munsang College called on Travel Circle International Services Limited on 25 April to get a better understanding of the travel industry. The company's mission is to provide the perfect moment for their customers.

The company also provides different career opportunities for its staff. One of their employees told students about his experience from

starting off as a travel consultant to becoming a branch manager, and stressed to students the importance of being passionate about their work. Three students were also chosen to be service ambassadors to help out at the company's Causeway Bay branch on the next day to get first-hand experience of the operations of a travel agency.

民生書院學生於4月25日到訪圓旅有限公司，以加深對旅遊業的了解。公司的理念與其口號「完美時刻源於Kuoni精心準備」同出一轍。

公司亦為員工提供不同的工作機會，其中一名員工向學生分享其由旅遊顧問晉升為分行經理的經驗，並強調對工作保持熱忱的重要性。三名學生被選為公司的服務大使，翌日於銅鑼灣分行親身體驗旅行社的日常運作。





The Land of Success 成功之地

A group of students from St. Rose of Lima's College went to Hongkong Land's Training Centre on 5 May. Suzanne Szeto, Human Resources Manager of Hongkong Land Limited, shared some tips with students on acing a job interview. The students then conducted role play with staff to demonstrate do's and don'ts during an interview.

After the talk, students toured the buildings developed by Hongkong Land that led to Central District becoming known as "The Land of Success." Students stopped at the Landmark Building where they learned about the structural design of the shopping mall and the importance of property management in ensuring a good customer experience.

聖 羅撒書院學生於5月5日到訪香港置地公司培訓中心。香港置地集團公司人力資源經理司徒家苗與學生分享工作面試的心得，並透過角色扮演，示範面試的宜忌事項。

學生在講座後參觀由香港置地興建且將中環打造為「成功之地」的樓宇。他們駐足於置地廣場，藉此了解商場的結構設計，以及物業管理作為確保良好顧客體驗的重要性。

Learning About Property Management 了解物業管理

Pacific Century Premium Development welcomed students from Heep Yunn School on 10 May to their office in Cyberport, where they were given an introduction to the company and the career path in property management. Students also learned the importance of a VMV (Vision, Mission, Value) for a company. The mission of the firm's subsidiary Island South Property Management Limited is "Premium Management for Quality Living."

Students also learned about estate and clubhouse management, after which students visited Bel-Air Clubhouse to see the contemporary design and the work of their staff. Dick Wong, Senior Estate Manager of Island South Property Management Limited, explained Bel-Air's food waste recycling programme which was launched recently to help the environment.



協 恩中學的學生於5月10日到訪盈科大衍地產發展有限公司位於數碼港的辦公室，從中了解公司背景及物業管理的職業前景，並認識「願景、使命及信念」對企業的重要性。南盈物業管理有限公司為集團的附屬公司，其使命是「卓越管理，優質生活」。

學生亦參觀了富現代設計特色的灣畔會所，從員工的日常工作中了解到物業及屋苑會所的管理。此外，南盈物業管理有限公司高級物業經理黃守業講解了灣畔會所近期推行的廚餘回收計劃，志在為環保出一分力。